
Skeifa bestyrelsesmøde 1. juli hos Kisse 

Deltager: Jytte, Kisse, Rikke, Karen og Lene 

Afbud: Rikke 

 

Dagsorden: 

 

1. Godkendelse af referat 

2. Økonomi 

3. Nyt fra udvalg 

4. Status på hjemmesiden 

5. Sommer og efterårsaktiviteter 

6. Evt. 

 

1. Referat godkendt. 

Alrid-udstyr er afhentet hos Michael og Bodil. 

Indbydelse til 1-dagsstævne er under udarbejdelse 

I stedet for brev til medlemmer, vil vi sende flere info-mails. 

 

2. Økonomi. 

Ca 380 medlemmer pt 

Vi mangler resultat fra Kratlusker og aften-4-gangsstævnet. Kisse sender opdateret regnskab senest 

5/7. 

 

3. Nyt fra udvalg. 

Davindebaneudvalget – intet nyt 

Vi mangler stadig at male en bjælke på tårnet, men det bliver ordnet over sommeren. 

 

Ungdomsteamet: 

21/8 16-22 - pizza og aften-turridning i Tarup-Davinde 

18-20/9 – inspirationsweekend Tarup-Davinde arrangeres af Karen Maastrup 

Info kommer på nyhedsmail 

 

Undervisningsudvalget: 

Natalie Fisher er frisk på et undervisningsforløb på Davindebanen. Vi afventer planlægning. 

Info kommer på nyhedsmail 

 

Orelundbane-udvalget 

Der planlægges opfriskning af toplaget på banen 

Tilmelding til Orelundstævnet åbner i dag 1/7 

 

Turudvalget. Lene kontakter igen Tina P for info om planlagte ture fremadrettet. 

Turen fredag 3/7 er aflyst. 

24/7 tur ved Orelund pt kun 4 tilmeldte 

27/9 Fælles ridetur i Elmelundskoven, Odense. 

 

4. Status på hjemmesiden: 

Caroline og Lotte har holdt møde og de hjælpes af med at opdatere hjemmesiden med nyheder. 

Caroline kigger på sidens lay-out over sommeren. 

 

5. Sommer og efterårsaktiviteter 

Den 14/8 havde vi håbet på, at kunne arrangere Punktamot eller andet i Davinde, men med for få i 

bestyrelsen, har der desværre ikke været resurser til det denne gang. 



Måske bliver Skeifa inviteret til indvielse af Trec-banen i Davinde. Vi håber at kunne arrangere en 

aften eller en ½ dag derude i øvrigt. 

 

Vinter-yoga info kommer/Rikke og Jytte taget action 

Undervisningsforløb – info kommer/Kisse 

 

 

6. Evt. 

 

Næste møde bliver 9. 10. september hos Karen (eller Lene) 


